
PROJEKT 

PROTOKÓŁ NR X/24 

z X sesji Rady Miejskiej w Sokółce 

w dniu 19 grudnia 2024 roku. 

Obrady rozpoczęto o godzinie 11:12 i zakończono o godzinie 13:39. 

Przewodniczył Andrzej Kirpsza - Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce. 

Protokołował Bartłomiej Klim - Wydział Ewidencji i Organizacji. 

Obecni: 

1/ Radni: wg załączonej listy obecności. 

2/ Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz - wg. załączonej listy obecności. 

3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy oraz zaproszeni goście 

- wg. załączonej listy obecności - wg. załączonej listy obecności. 

Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie 

na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z: 

a) VI Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w 28 sierpnia 2024 r. 

b) VII Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 17 września 2024 r. 

c) VIII Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 29 października 2024 r. 

d) IX Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 29 listopada 2024 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2024-

2036. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2024 rok. 

6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

a) przedstawienie przez Burmistrza projektu uchwały budżetowej, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o projekcie uchwały 

budżetowej, 

c) przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miejskiej w Sokółce, 

d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

7. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2025-2036. 



8. Informacja na temat strategii rozwoju Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Sokółce 

na lata 2025-2030. 

9. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania i pozbawiania 

stypendiów sportowych osobom fizycznym osiągającym wysokie wyniki sportowe w 

międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie nieruchomości. 

11. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do przygotowania „Miejskiego 

Planu Adaptacji do Zmian Klimatu dla Miasta Sokółka do roku 2030”. 

12. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Sokółka do 

roku 2034 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania Projektu Strategii 

Rozwoju Gminy Sokółka do roku 2034, w tym trybu konsultacji. 

13. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych. 

Przebieg posiedzenia. 

Ad. 1 

Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza powitał radnych, przedstawicieli Urzędu Miejskiego, 

dyrektorów jednostek organizacyjnych oraz zaproszonych gości. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 2 

uchwał: „Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w 

zakresie organizacji publicznego transportu zbiorowego na obszarze gmin Szudziałowo i Sokółka.” i 

„Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym usługi sąsiedzki i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania.”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie wniosek Zastępcy 

Burmistrza Antoniego Stefanowicza o dodanie do porządku obrad punktu: „Projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały dotyczącej szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze, w tym usługi sąsiedzki i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowe 

warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.”. 

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie wniosek Zastępcy 

Burmistrza Antoniego Stefanowicza o dodanie do porządku obrad punktu: „Projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w zakresie organizacji 

publicznego transportu zbiorowego na obszarze gmin Szudziałowo i Sokółka.”. 

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad. 

Ad. 2 

Przedstawienie porządku obrad. 



Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z: 

a) VI Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w 28 sierpnia 2024 r. 

b) VII Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 17 września 2024 r. 

c) VIII Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 29 października 2024 r. 

d) IX Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 29 listopada 2024 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2024-

2036. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2024 rok. 

6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

a) przedstawienie przez Burmistrza projektu uchwały budżetowej, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o projekcie uchwały 

budżetowej, 

c) przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miejskiej w Sokółce, 

d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

7. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2025-2036. 

8. Informacja na temat strategii rozwoju Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Sokółce 

na lata 2025-2030. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym usługi sąsiedzki i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w zakresie 

organizacji publicznego transportu zbiorowego na obszarze gmin Szudziałowo i Sokółka. 

11. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania i pozbawiania 

stypendiów sportowych osobom fizycznym osiągającym wysokie wyniki sportowe w 

międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie nieruchomości. 

13. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do przygotowania „Miejskiego 

Planu Adaptacji do Zmian Klimatu dla Miasta Sokółka do roku 2030”. 

14. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Sokółka do 

roku 2034 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania Projektu Strategii 

Rozwoju Gminy Sokółka do roku 2034, w tym trybu konsultacji. 



15. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych. 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z: 

a) VI Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w 28 sierpnia 2024 r. 

Brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt protokołu. 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół. 

b) VII Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 17 września 2024 r. 

Brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt protokołu. 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół. 

c) VIII Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 29 października 2024 r. 

Brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt protokołu. 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół. 

d) IX Sesji Rady Miejskiej w Sokółce w dniu 29 listopada 2024 r. 

Brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt protokołu. 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół. 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2024-

2036. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Magdalena Wróblewska. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 13 głosami „za” i 8 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2024 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Magdalena Wróblewska. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Radna Maria Julita Budrowska zapytała, które zadania z załącznika inwestycyjnego zostały wykonane, 

a które jeszcze nie. 



Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz po kolei odczytał załącznik inwestycyjny oraz przedstawił 

stan tych inwestycji. 

Radna Maria Julita Budrowska powiedziała, że jej zdaniem inwestycje z funduszu sołeckiego powinny 

zostać wyodrębnione do oddzielnej tabeli. 

Skarbnik Magdalena Wróblewska powiedziała, że kształt załącznika inwestycyjnego nie może zostać 

zmieniony w trakcie roku i powiedziała, że może przyjąć uwagi co do zmiany jego kształtu na rok 2026. 

Radna Maria Julita Budrowska powiedziała, że jej zdaniem można też jeszcze zmienić ten załącznik w 

budżecie na rok 2025 skoro nie został on jeszcze uchwalony. 

Wiceprzewodniczący Michał Tochwin zapytał jakie są podjęte działania dotyczące rozwiązania 

problemu Karcz. Wiceprzewodniczący wskazał również, że w Suwałkach buduje się spalarnia odpadów 

i zapytał czy nie lepszym wyjściem byłoby przekazywanie odpadów z Sokółki właśnie do spalarni w 

Suwałkach. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz przedstawił aktualny stan sytuacji związanej z Karczami wraz 

z postanowieniami Sejmiku Województwa dotyczącymi odpadów, które uwzględniały również Gminę 

Sokółka. Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz przedstawił również wykonanie programu 

dotyczącego pozbywania się azbestu.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Bogusława Szczerbińska zapytała czy Gmina planuje wybudować 

własną spalarnię, a jeśli tak to skąd planuje wziąć na to środki. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że Gmina chciałaby rozwiązać jak najszybciej 

problem Karcz, być może w formie budowy spalarni, jednakże na razie nie ma na to gotowej 

dokumentacji, w związku z czym nie ma jeszcze gotowych źródeł finansowania, jednakże możliwości 

jest wiele i nie wątpi, że znajdą się fundusze na tak istotną dla naszego regionu inwestycję. 

Radny Tomasz Tolko stwierdził, że to wina Burmistrza, że wysypisko w Karczach zostało zasypane, 

więc jest to ogromną porażką. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz nie zgodził się ze słowami Radnego oraz przedstawił stan 

prawny składowiska w Karczach w momencie gdy firma Landfill zarządzała składowiskiem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza zgłosił wniosek o przełożenie tematu Karcz na sesję 

w przyszłym roku i nie poruszanie tego tematu na dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie swój wniosek. 

Radni głosami jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Radna Edyta Rećko zapytała kiedy zostanie uruchomiona kryta pływalnia w Sokółce. 

Dyrektor OSIR Piotr Rygasiewicz przedstawił aktualną sytuację krytej pływalni radnym oraz 

poinformował, że ma nadzieję, że obiekt zostanie otwarty jeszcze w tym roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 17 głosami „za” i 4 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

a) przedstawienie przez Burmistrza projektu uchwały budżetowej, 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami przedstawiła Skarbnik Magdalena Wróblewska. 



b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o projekcie uchwały 

budżetowej, 

Opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o projekcie uchwały budżetowej przedstawił 

Skarbnik Magdalena Wróblewska. 

c) przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miejskiej w Sokółce, 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Opinia Komisji Infrastruktury – pozytywna. 

Opinia Komisji Oświaty – pozytywna. 

Opinia Komisji Rolnictwa – pozytywna. 

d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Bogusława Szczerbińska powiedziała, że projekt budżetu nie jest 

doskonały. Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zapytała jakie są dalsze plany w zakresie realizacji 

projektów, które zostały zaplanowane w budżecie, czy te projekty będą realizowane. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz przedstawił źródła, z których Gmina Sokółka będzie składała 

lub też już złożyła wnioski o pozyskanie środków zewnętrznych na wykonanie inwestycji, których 

dotyczą wspomniane projekty. Zastępca Burmistrza przedstawił też plany Gminy na początek 

przyszłego roku dotyczące dokapitalizowania spółek Gminnych. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Tochwin oraz radny Mateusz Szczebiot przedstawili 

prezentację dotyczącą inicjatyw, które chcieliby żeby znalazły się w budżecie jak najszybciej, w sprawie 

kompleksu odpoczynkowo – sportowego na osiedlu Buchwałowo. Radni powiedzieli też o budowie 

boisk wielofunkcyjnych przy sokólskich szkołach podstawowych oraz budowie nowego budynku 

Przedszkola nr 4. Radni wskazali też na potrzebę modernizacji boisk przy OSIR w Sokółce. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz odniósł się do kwestii przedstawionych przez 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Michała Tochwina i Radnego Mateusza Szczebiota oraz 

przedstawił aktualny stan wskazanych inwestycji oraz możliwości na ich zrealizowanie, a także możliwe 

źródła pozyskania środków zewnętrznych. 

Dyrektor OSIR Piotr Rygasiewicz przedstawił działania podjęte w celu modernizacji boisk przy OSIR 

w Sokółce. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Bogusława Szczerbińska powiedziała, że cieszy się, że Gmina 

znalazła w swoim budżecie tyle miejsca na inwestycje związane ze sportem. 

Radny Tomasz Tolko powiedział, że ocenia budżet bardzo negatywnie oraz powiedział, że ten budżet 

jego zdaniem nie zapewnia żadnego rozwoju Gminy. Radny zapytał czy w związku z nieobecnością 

Pełniącego Funkcję Burmistrza Adama Kowalczuka jest na Sali osoba, która może wyrazić zgodę na 

zwiększenie deficytu. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że zgodę na zwiększenie deficytu Gminy musi 

wyrazić Regionalna Izba Obrachunkowa w Białymstoku i poprosił o niewprowadzanie mieszkańców w 

błąd. 

Radny Tomasz Tolko powiedział, że jedyne co znajduje się w budżecie Gminy są tylko wydatki 

związane z administracją. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz przedstawił powody, dla których wydatki m.in. na edukację w 

budżecie są tak wysokie. 



Radna Elżbieta Borowska powiedziała, że cieszy się z inicjatyw wcześniej przedstawionych przez 

radnych. Radna podkreśliła też istotne inwestycje, którymi Gmina powinna się zając jak najszybciej 

m.in. ulica Wasilkowskiej. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz przedstawił sytuację związaną z inwestycją budowy ul. 

Wasilkowskiej. 

Radny Karol Pacuk powiedział o swojej inicjatywie rewitalizacji Zalewu Sokólskiego. Radny zachęcił 

radnych do wsparcia jego inicjatywy. Radny złożył wniosek o zabezpieczenie kwoty 250 tys. zł na 

stworzenie planu rewitalizacji Zalewu Sokólskiego. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz poprosił o określenie zakresu rewitalizacji, ponieważ bez tego 

nie można zaczynać takiej dyskusji. Zastępca Burmistrza zaproponował, aby wprowadzić to na 

pierwszej sesji w nowym roku. 

Dyrektor OSIR Piotr Rygasiewicz zachęcił do rozmów z nim, jako zarządcą obiektu, w tej sprawie. 

Dyrektor OSIR poinformował również, że jego zdaniem przeznaczanie teraz kwoty 250 tys. zł na 

projekt, który jeszcze nie istnieje nie ma większego sensu. 

Skarbnik Magdalena Wróblewska poprosiła o wskazanie źródła finansowania, które nie będzie 

deficytem, ponieważ deficyt nie może już zostać zwiększony zgodnie z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz poprosił o zajęcie się tym tematem na początku nowego roku, 

wspólnie z Prezesem Piotrem Bujwickim oraz Dyrektorem OSIR Piotrem Rygasiewiczem, tak aby 

można było wypracować gotowy plan tej rewitalizacji, a także mówić o konkretnej kwocie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza zaproponował, aby spotkać się wspólnie na początku 

roku w tym temacie. 

Radny Karol Pacuk zgodził się na tą propozycję. 

Radna Anna Marta Aniśkiewicz wskazała inwestycje, które od wielu lat są nierealizowane, a nadal 

wpisuje się je do budżetu. Radna krytycznie wypowiedział się o skonstruowanym budżecie oraz jego 

zawartości, oceniając je jako puste słowa i obietnice. 

Radny Daniel Supronik przedstawił poszczególne inwestycje, które zostały wpisany w jego ocenie 

tylko, aby „uspokoić mieszkańców”, a realnie nie ma możliwości ich wykonania, ponieważ brakuje na 

nie pełnych funduszy. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Tochwin powiedział, że nie rozumie intencji niektórych 

radnych, ale zapewnił mieszkańców, że ulica Wasilkowska zostanie wykonana i radni będą o nią 

walczyć. 

Radna Elżbieta Borowska powiedziała, że będzie zdecydowanie walczyła o ul. Wasilkowską tym 

bardziej, że sytuacja prawna, która stwarzała problemy dla tej inwestycji została rozwiązana, w związku 

z czym jej wykonanie jest bardzo realne. 

Radna Maria Julita Budrowska ponownie poprosiła o wyodrębnienie inwestycji z funduszu sołeckiego 

do oddzielnej tabeli. 

Radny Jarosław Sawoń wyraził swoje zdziwienie nad negatywnym podejściem niektórych radnych do 

planowanych inwestycji i stwierdził, że radni powinni razem się starać o ich wykonanie dla dobra 

mieszkańców, a nie siać taki pesymizm. Radny złożył wniosek o zamknięcie dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie wniosek Radnego Jaroslawa 

Sawonia. 

Radni 16 głosami „za” i 5 głosami „wstrzymującymi” przyjęli wniosek. 



 

e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie autopoprawkę. 

Radni 12 głosami „za” i 9 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 12 głosami „za” i 9 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2025-2036. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Magdalena Wróblewska. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Opinia Komisji Infrastruktury – pozytywna. 

Opinia Komisji Oświaty – pozytywna. 

Opinia Komisji Rolnictwa – pozytywna. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie autopoprawkę. 

Radni 12 głosami „za” i 9 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 12 głosami „za” i 9 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza ogłosił 5 minut przerwy. 

Ad. 8 

Informacja na temat strategii rozwoju Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Sokółce na 

lata 2025-2030. 

Informacje przedstawili Prezes MPEC Leszek Lulewicz, Profesor Piotr Krawczyk z Politechniki 

Warszawskiej oraz mgr inż. Krzysztof Mylka z Politechniki Warszawskiej na podstawie prezentacji. 

Radny Michał Tochwin podziękował za tak dokładne przedstawienie problemu radnym oraz zapytał 

jakie będą potrzebne kwoty, żeby zacząć móc pracować nad tym projektem. 

Prezes MPEC Leszek Lulewicz powiedział, że wstępnie będzie prosił o 2.5mln zł na początku roku, aby 

móc zacząć działać oraz 1 mln zł na koniec roku. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Bogusława Szczerbińska powiedziała, że szkoda że te kwoty nie 

znalazły się w budżecie na rok 2025. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz podziękował za tak dokładne przedstawienie problemu oraz 

wyjaśnienie sposobu rozwiązania sytuacji, w której znalazł się MPEC w Sokółce. Zastępca Burmistrza 

przedstawił również wcześniej podejmowane kroki w sprawie rozwiązania problemu oraz przyszłe 

możliwości. 

 

 



Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym usługi sąsiedzki i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania. 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor OPS Marta Półtorzycka. 

Opinia Komisji Oświaty – pozytywna. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 13 głosami „za” przyjęli projekt uchwały, 8 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w zakresie 

organizacji publicznego transportu zbiorowego na obszarze gmin Szudziałowo i Sokółka. 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz. 

Opinia Komisji Infrastruktury – pozytywna. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 13 głosami „za” przyjęli projekt uchwały, 8 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania i pozbawiania 

stypendiów sportowych osobom fizycznym osiągającym wysokie wyniki sportowe w 

międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym. 

Projekt uchwały przedstawiła Joanna Korzeniewska - Stanowisko ds. kultury, sportu, spraw 

społecznych oraz współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

Opinia Komisji Oświaty – pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska przedstawiła wniosek Komisji Oświaty o 

podniesienie o 100 zł kwotę stypendium zawodnikom za sukcesu na szczeblu Ogólnopolskim. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie wniosek Komisji Oświaty. 

Radni 13 głosami „za” przyjęli wniosek, 8 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 13 głosami „za” przyjęli projekt uchwały, 8 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie nieruchomości. 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz. 



Opinia Komisji Infrastruktury – pozytywna. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 12 głosami „za” przyjęli projekt uchwały, 9 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Ad. 13 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do przygotowania „Miejskiego Planu 

Adaptacji do Zmian Klimatu dla Miasta Sokółka do roku 2030”. 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz. 

Opinia Komisji Infrastruktury – pozytywna. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 12 głosami „za” przyjęli projekt uchwały, 9 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Sokółka do roku 

2034 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania Projektu Strategii Rozwoju 

Gminy Sokółka do roku 2034, w tym trybu konsultacji. 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz. 

Opinia Komisji Infrastruktury – pozytywna. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 11 głosami „za” przyjęli projekt uchwały, 10 radnych nie brało udziału w głosowaniu 

Ad. 15 

Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych. 

Radna Anna Marta Aniśkiewicz poinformowała, że mieszkańcy Zaśpicz, od września, nie otrzymali 

odpowiedzi na swój wniosek dotyczący doposażenia Klubu Wiejskiego. Radna poprosiła o jak 

najszybszą odpowiedź. Radna wskazała również, że Rada Miejska powinna zostać zapoznana z 

informacją oświatową za ten rok. Radna poprosiła o przedstawienie tej informacji jak najszybciej. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że wniosek mieszkańców Zaśpicz jest jak 

najbardziej zasadny i Gmina postara się zrealizować go jak najszybciej na początku 2025 roku. Zastępca 

Burmistrza w odniesieniu do uwagi dotyczącej informacji oświatowej powiedział, że zostanie ona 

przedstawiona radnym na najbliższej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza złożył życzenia bożonarodzeniowe mieszkańcom oraz 

radnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza ogłosił, że najbliższa Sesja Rady Miejskiej w Sokółce 

odbędzie się 30 grudnia. 

W związku z wyczerpaniem porządku, obrady Sesji w dniu dzisiejszym zostały zakończone. 

 



Protokołował          Przewodniczył 

Bartłomiej Klim         Andrzej Kirpsza 

 

 

 

Szczegółowe nagrania z w/w posiedzenia dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w 

Sokółce. 

 

 


